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时间，忘却不了美好的回忆；岁月，冲淡不了友情的芬芳；距离，阻断不了心灵的感应；忙碌，断绝不了彼此的情谊。朋友，惟愿你时时开怀，幸福快乐每一天！以下是为您整理的《送给爱人的520英语祝福语》，供大家参考。>【篇一】 Please come b...
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>【篇一】
Please come back. I want to make up. I want to be your Valentine.
请回来。我希望能够和解。我要当你的情人。
To my ever loving; I am yours forever.
献给我永远的爱人;我将永远属于你。
Love makes man grow up or sink down.
爱情，要么让人成熟，要么让人堕落。
Love is not only a sentiment but also an art.
爱情不仅仅是感情，它也是艺术。
Love and a cough cannot be hid.
爱情跟咳嗽一样是掩饰不了的。
This card is to let you know that I still love you after all of these years.
这张卡片是要让你知道，纵使时光荏苒，我却爱你如初。
The road to a lover\'s house is never long.
通往爱人家里的路总不会漫长。
Why do the good girls, always want the bad boys?
为何好女孩总喜欢坏男孩?
Being with you is like walking on a very clear morning.
和你在一起就像在一个清爽的早晨漫步。
It is never too late to fall in love.
爱永远不会嫌晚。
Love is a chord in life, not a solo.
爱是人生的和弦，而不是孤独的独奏曲。
Don\'t cry because it is over, smile because it happened.
不要因为结束而哭泣，微笑吧，为你的曾经拥有。
Love is ever matter of comedies, and how and then of tragedies.
爱情常是喜剧，偶尔是悲剧。
Love triumphs over everthing. Love has no age, no limit and no death.
情战胜一切。爱情没有寿命，没有极限，不会死亡。
To the world you may be one person, but to one person you may be the world.
对于世界而言，你是一个人;但是对于某个人，你是他的整个世界。
You don\'t love a woman because she is beautiful, but she is beautiful because you love her.
你不会因为美丽去爱一个女人，但她却会因为你的爱而变得美丽。
Love is something eternal; the aspect may change, but not the essence.
爱是永恒的，外表可能改变，但本质永远不变。
Precious things are very few in this world. That is the reason there is just one you.
在这世上珍贵的东西总是罕有，所以这世上只有一个你。
There will always be people who\'ll hurt you, so you need to continue trusting, just be careful.
生活中总会有人想伤害你，你仍然需要继续相信别人，只是小心点而已。
Never stop smiling, not even when you\'re sad, some man fall in love with your smile.
永远都不要停止微笑，即使在你难过的时候，说不定有人会因为你的微笑而爱上你。
The worst way to miss someone is to be sitting right beside them knowing you can\'t have them.
失去某人，最糟糕的莫过于，他近在身旁，却犹如远在天边。
.To love and to be loved is the greatest happiness of existence.
爱人和被人爱是人生的幸福。
True love\'s the gift which God has given to man alone beneath the heaven.
真爱是上帝单独赐予普天下芸芸众生的礼物。
No man or woman is worth your tears, and the one who is, won\'t make you cry.
没有人值得你流泪，值得让你这么做的人不会让你哭泣。
I love you not because of who you are, but because of who I am when I am with you.
我爱你，不是因为你是一个怎样的人，而是因为我喜欢与你在一起时的感觉!
You h***e always been there for me, And I will always be there for you. Happy Valentine\'s Day.
你永远在那里等待着我，而我也将永远在那里守候着你。情人节愉快。
I fell in love with you when I first saw you, And I still am after years.
年前，我对你一见钟情。到如今，对你的感情仍丝毫未减。
I didn\'t think that I could ever trust happiness. then I met you. Happy Valenti ne\'s Day, Dear.
我一直不相信有真正的“幸福”,直到不久以后，我邂逅了你。亲爱的，情人节快乐。
>【篇二】
Our love grows stronger with every passing year. Happy Valentine\'s Day, Baby.
我俩的爱，一年比一年更坚定。小宝贝，情人节快乐。
You have been And still are my only true Valentine.
从过去到现在，你一直是我惟一真正爱恋的人。
To the girl of my dreams And the mother of our child: you are the only Valentine for me.
献给我梦中的女孩及我们孩子的母亲：你是我惟一的爱人
I will be your Valentine until the end of time.
我将是你的情人，直到地老天荒。
I made the right choice when I decided to marry you. Be my Valentine forever.
决定跟你结婚，是正确的选择。愿你今生今世做我的情人。
No one has ever loved me the way you do. I love being your little Valentine.
从来没有人像你这般地爱我。我喜欢做你的小情人。
On this Valentine\'s Day, just like every day, all I h***e is love for you.
如同每一个平常的日子，我在这个情人节里所拥有的东西，就是对你的爱。
We h***e had our difficulties recently, but you are still the one I call my Valentine.
虽然最近我们发生争执，但我仍视你为我的情人
After all these years I still feel like a schoolboy when I hold your hand. I\'m thinking of you this Valentine\\\'s Day.
纵使多年已过，但每当我紧握你的手时，仍有一种自己还是高中生的感觉。我在这个情人节，一直思念着你。
After years, our love is even stronger than before.
年已经过去，我俩的爱情历久弥坚。
You were my high school sweetheart, And still are.
高中时代，你是我的意中人，一直到今天，你还是。
To my one and only Valentine: I love you.
献给我惟一的爱人：我爱你。
Where there is love, there are always wishes.
哪里有爱，哪里就有希望。
You make my heart smile.
我的心因你而笑。
>【篇三】
Be genuine and conceal noting.I write every wiod I wand to say on this small card.I wish my honey a happy Valentine\'s day.
真诚，不必隐藏，把所有的话语，都写在那小小的贺卡上。祝我新爱的人，情人节快乐。
Maybe God wants us to meet a few wrong people before meeting the right one, so that when we finally meet the person, we will know how to be grateful.
在遇到梦中人之前，上天也许会安排我们先遇到别的人;在我们终于遇见心仪的人时，便应当心存感激。
Happineis not about being immortal nor having food or rights in one\'s hand. It’s about having each tiny wish come true, or having something to eat when you are hungry or having someone\'s love when you need love.
幸福，不是长生不老，不是大鱼大肉，不是权倾朝野。幸福是每一个微小的生活愿望达成。当你想吃的时候有得吃，想被爱的时候有人来爱你。
If you can hold something up and put it down, it is called weight-lifting; if you can hold something up but can never put it down,it\'s called burden-bearing. Pitifully, most of people are bearing heavy burdens when they are in love.
举得起放得下的叫举重，举得起放不下的叫负重。可惜，大多数人的爱情，都是负重的。
Love is a lamp, while friendship is the shadow. When the lamp is off, you will find the shadow everywhere. Friend is who can give you strength at last.
爱情是灯，友情是影子，当灯灭了，你会发现你的周围都是影子。朋友，是在最后可以给你力量的人。
One may fall in love with many people during the lifetime. When you finally get your own happiness, you will understand the previous sadneis kind of treasure, which makes you better to hold and cherish the people you love.
一个人一生可以爱上很多的人，等你获得真正属于你的幸福之后，你就会明白一起的伤痛其实是一种财富，它让你学会更好地去把握和珍惜你爱的人。
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